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A. Jonges reactie op advies 
                     organisatie Doelgroepenvervoer

Geachte Wmo-raad,

Hartelijk dank voor uw advies over de organisatie van het Doelgroepenvervoer. Door de 
regionale samenwerking op dit gebied heeft veel afstemming moeten plaatsvinden en was 
de planning voor het voorstel krap. U heeft daardoor in korte tijd een advies moeten 
uitbrengen en het wordt zeer gewaardeerd dat u hiertoe bereid en in staat was.

Hierbij willen wij graag puntsgewijs reageren op uw advies.

U geeft aan dat de organisatie van de regiefunctie van het doelgroepenvervoer op regionaal 
niveau zou moeten geschieden. Wij onderschrijven deze aanbeveling; zonder regionale 
samenwerking is een goede invulling van de regiefunctie niet mogelijk.

Daarnaast geeft u een aantal aandachtspunten mee waar het gaat om de stimulering van 
de zelfredzaamheid van de gebruikers van het doelgroepenvervoer. Deze aandachtspunten 
zullen worden meegenomen in de ontwikkeling van het beleid voor de regiecentrale. De 
regiecentrale zal namelijk per gebruiker/reis moeten beoordelen welke vervoersoplossing 
(vervoer door het sociale netwerk, openbaar vervoer, wmo vervoer etc.) passend is en dient 
hiervoor de juiste richtlijnen mee te krijgen van de gemeente.

U vraagt verder wie particuliere vervoersinitiatieven zal begeleiden/coördineren. Initiatieven 
voor het vrijwilligersvervoer in de gemeente worden in principe door de vrijwilligers zelf 
gecoördineerd. De welzijnscoach kan de vrijwilligers hierbij wel (beperkt) ondersteunen. De 
gemeente is slechts betrokken wanneer er eventueel een subsidieaanvraag wordt 
ingediend door de initiatiefnemers.

De gemeenten hebben overigens wel de ambitie om op termijn het vrijwilligersvervoer ook 
te laten aansluiten op de regiecentrale. Op dat moment draagt de gemeente, in 
samenwerking met de regiecentrale, er zorg voor dat deze aansluiting voor alle partijen 
goed zal verlopen.



U vraagt of Forseti nog in het geding is. Forseti zal geen uitvoerende rol spelen, maar 
mogelijk wel als adviserende partij bij het traject betrokken blijven.

Tot slot stelt u voor een model te ontwikkelen voor het eventueel uittreden van de 
gemeente. De bijzondere positie die de gemeente, gezien de toekomstige ontwikkelingen, 
zal innemen in de samenwerkingsvorm staat ook scherp op het netvlies van het college. Op 
dit moment is het nog te vroeg om een model van uittreden te ontwikkelen, omdat eerst 
duidelijk zal moeten worden welke samenwerkingsvorm wordt gekozen en welke 
voorwaarden hieraan worden verbonden. Maar de gemeente zal er zeker zorg voor dragen 
dat de mogelijkheid voor de gemeente om op korte termijn uit te treden in de 
samenwerkingsovereenkomst is opgenomen.

Hoogachtend,
burgemeester en wethouders van Haarlemmerliede en Spaarnwoude,
de secretaris, de burgemeester,
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